
THE HIGHWAY TRAFFIC ACT
(C.C.S.M. c. H60)

**Licence Suspension Appeal Board Fee
Regulation, amendment**

Regulation 9/2009
Registered January 20, 2009

Manitoba Regulation 99/94 amended
1 The *Licence Suspension Appeal Board Fee Regulation, Manitoba Regulation 99/94*, is amended by this regulation.

2 Section 1 is replaced with the following:

Appeal fee

1 An appeal fee of \$130 is payable to The Licence Suspension Appeal Board by a person who applies to make an appeal that is referred to in subsection 279(1) or (2) of *The Highway Traffic Act*.

Coming into force

3 This regulation comes into force on November 1, 2008, or on the day it is registered under *The Regulations Act*, whichever is later.

CODE DE LA ROUTE
(c. H60 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur le
paiement de droits à la Commission d'appel
des suspensions de permis**

Règlement 9/2009
Date d'enregistrement : le 20 janvier 2009

Modification du R.M. 99/94

1 Le présent règlement modifie le *Règlement sur le paiement de droits à la Commission d'appel des suspensions de permis, R.M. 99/94*.

2 L'article 1 est remplacé par ce qui suit :

Droit d'appel

1 Toute personne qui interjette un appel visé au paragraphe 279(1) ou (2) du *Code de la route* verse un droit d'appel de 130 \$ à la Commission d'appel des suspensions de permis.

Entrée en vigueur

3 Le présent règlement entre en vigueur le 1^{er} novembre 2008 ou à la date de son enregistrement en vertu de la *Loi sur les textes réglementaires*, si cette date est postérieure.